

Gadgets indispensables en ophtalmologie Indispensable Gadgets in Ophthalmology

Vendredi 22 juin | 1330-1500 | Marquette/Jolliet
Friday, June 22

Groupes cibles - Target Audience

Cette activité de formation s'adresse aux ophtalmologistes généralistes et spécialistes, aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

This educational activity is intended for general ophthalmologists, specialists, residents, medical students and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Objectifs - Objectives

Cette séance permettra aux participants de se mettre à jour sur les derniers développements de la technologie pour le bureau et les activités courantes.

This session will educate the audience in the latest advances in technology for the office, and in our day-to-day lives.

Animateur - Moderator

David Chow

- | | |
|------|---|
| 1330 | Cataract surgery: New Machines, IOLs
I.K. Ahmed |
| 1340 | Refractive/Cornea surgery
G. Rocha |
| 1350 | Glaucoma: Diagnostic tools, Surgery
M. Nicolela |
| 1400 | Oculoplastics: Plugs, Botox, Surger
N. Tucker |
| 1410 | Retina: Diagnostic tools, Surgery
D.R. Chow |
| 1420 | What do I need for my Eye exam lanes?
M. Kapusta |
| 1430 | Technology in our Day to Day lives...
Overview of New Technologies
F. Adatia |
| 1438 | Technology Debate
R. Schertzer, R. Garcia <ul style="list-style-type: none">• BlackBerry Pearl or iPhone?• High Speed Internet Options• Long Distance Phone – Skype?• PC vs Mac• EMR: Is it worth it? |